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Protokół nr IX 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 30 września 2024 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 o godz. 8:00 a zakończono tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Ścisłowska. 

1.Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dzień dobry Państwu, witam na IX nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Mogielnicy. Wpłynął do mnie wniosek Pana Burmistrza o zwołanie takiej sesji, w 

związku z tym dzisiaj się spotkaliśmy proszę najpierw stwierdzimy kworum. Czy jesteśmy 

władni. Obecnych na dzisiejszym spotkaniu jest 12 osób, 12 radnych, wszyscy już głosowali. 

Jesteśmy władni do podejmowania decyzji. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do następnego punktu. Na Sekretarza dzisiejszych 

obrad proponuję Pana Krzysztofa Kuligowskiego. Czy Pan wyraża zgodę? Dziękuję, proszę 

bardzo przebieg dzisiejszych obrad.  

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy i Miasta 

Mogielnica na lata 2024-2027. 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwały o udzielanie dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej Św. Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

- Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

- Zakończenie obrad.  

Proszę Państwa czy ktoś ma w tej sprawie do powiedzenia? Proszę bardzo zatem głosujemy. 
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Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Mariusza Kuligowskiego za jego 

zgodą.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 3; NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Waldemar Kawenczyński, Zofia Kowalska, Mirosław 

Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

BRAK GŁOSU: 

Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Wiesław Małek. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jednogłośnie potwierdziliśmy kandydaturę Pana Krzysztofa 

Kuligowskiego na Sekretarza obrad. Krzysztofa, przepraszam jeśli się pomyliłam. Ponowne 

głosowanie. Będziemy głosować kandydaturę Pana Krzysztofa Kuligowskiego. Proszę bardzo 

głosujemy. 

Głosowano w sprawie: 

 Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Mariusza Kuligowskiego za jego 

zgodą.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 3; NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Waldemar Kawenczyński, Zofia Kowalska, Mirosław 

Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 
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Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

BRAK GŁOSU: 

Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Wiesław Małek. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jednogłośnie został, kandydatura Pana Krzysztofa 

Kuligowskiego została przyjęta, odczytałam przed chwilą przebieg obrad, czy ktoś z Państwa ma 

coś w tej sprawie? Uważam, że nie ma żadnych głosów także, przejdźmy do pierwszego punktu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy  

i Miasta Mogielnicy na lata 2024-2027. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Pierwszego punktu, trzeciego punktu, ale pierwszego naszej 

działalności dzisiejszej. Proszę Państwa materiały zostały przedstawione wcześniej, toteż nie 

będę się koncentrowała na treści całej uchwały, skoncentruje się tylko na uzasadnieniu. Proszę 

Państwa w związku z przybyciem Pana Jagielińskiego proszę o potwierdzenie kworum. Jeszcze 

chwileczkę, dobrze, czekamy, aż włączy sprzęt. Proszę, potwierdzamy kworum. Proszę Państwa 

w tej chwili jesteśmy w składzie 13 radnych, przechodzimy do dalszej części dzisiejszych obrad. 

Proszę bardzo, przeczytam uzasadnienie uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027.(...) Proszę Państwa, czy 

ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Zofia Kowalska, 

Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 
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Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Radosław Kiljan, Wiesław Małek 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Przejdźmy do następnego punktu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Tak jak już wcześniej wspomniałam przeczytam Państwu 

tylko uzasadnienie. (...) Proszę bardzo czy ktoś z Państwa chciałby w tej sprawie zabrać głos? 

Nie widzę przejdźmy do głosowania. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Zofia Kowalska, 

Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Radosław Kiljan, Wiesław Małek 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Jednogłośnie podjęliśmy tą wcześniej przeczytaną uchwałę. 

Proszę Państwa, przejdźmy do następnej uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej  

św. Floriana Męczennika w Mogielnicy 
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Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, jest uchwała dotycząca remontu wieży w 

kościele św. Floriana w Mogielnicy. (...) Czy ktoś z Państwa chciałby na ten temat zabrać głos? 

Proszę Państwa, w piątek Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie niniejszą uchwałę, 

także przejdźmy do głosowania.  

Burmistrz Robert Lipiec: Dofinansowanie zostało przyznane. No tak, tak jak Pan powiedział 

wstępne przyrzeczenie, więc generalnie dofinansowanie otrzymaliśmy tak, jako dla Parafii, ale 

różne sytuacje są i może się zdarzyć, że może coś tam nie zagrać i może tak jak jakaś pandemia, 

tak jak to było w roku 2020 i może, nie wiem, jakie są tam dokładnie warunki, ale być może coś 

tam się wydarzyć, chociaż wątpię, tutaj w zakresie nie powinno się nic wydarzyć i to zadanie 

będzie realizowane raczej.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę przejdźmy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej św. 

Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Waldemar Kawenczyński, Zofia Kowalska, 

Mirosław Krawczyk, Krzysztof Kuligowski, Mariusz Kuligowski, Ireneusz Popis, Agnieszka 

Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska 

NIEOBECNI: 

Radosław Kiljan, Wiesław Małek 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przyjęliśmy jednogłośnie wcześniej przeczytaną uchwałę.  

6. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 
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Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Może ja zbiorę głos. Proszę Państwa, ja z tego miejsca 

chciałabym podziękować wszystkim radnym, którzy włączyli się w zbiórkę dla powodzian  

i oddali swoją dietę, tydzień temu nasi koledzy pojechali do miejscowości Grodków i tam 

w punkcie zbiorczym oddali nasze zakupione towary, które w jakiś sposób, no na pewno im po 

prostu ułatwiły sprzątanie. Jeszcze raz dziękuję wszystkim, tym którzy pojechali. Dziękuję 

bardzo tym, którzy ofiarowali nam jabłka. Wszystkim tym, którzy poświęcili swój czas, aby to 

wszystko zebrać, kupić oraz wysłać.  Bardzo dziękuję za tę cenną inicjatywę, to jest taki 

maleńki dowód wdzięczności z ich strony i udokumentowanie, że w tym miejscu byliśmy. To 

jest miejscowość Grodków. Proszę bardzo, mamy tu książkę od Państwa, mamy też kubeczek  

i długopisy. To jest pamiątka no takich miłych chwil, a jednocześnie oby się nigdy nie musiały 

zdarzyć, także dziękuję jeszcze raz za zaangażowanie wszystkich radnych, całej grupy, 

jednogłośnie podjęliśmy to wyzwanie i jednogłośnie mu, że tak powiem sprostaliśmy. Dziękuję 

Państwu, jeszcze raz bardzo. Proszę bardzo, ktoś chciałby zabrać głos?  

Radny Adam Stępniak: Mógłbym? 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Nie wiem, kto się pierwszy zgłosi. Bo Pan Burmistrz również 

ma ochotę.  

Radny Adam Stępniak: Ale to, ja tylko takie wtrącenie. To nie ostatnia nasza inicjatywa 

wszystkich radnych no odnośnie, że tak powiem przekazania jakiejś tam diety na jakieś takie 

bardzo potrzebne dla ludzi, bardzo zdolnych, potrzebujących, starszych, młodszym. No to już 

będziemy weryfikować na bieżąco, dziękuję.  

Burmistrz Robert Lipiec: Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca za głos. Szanowni Państwo, ja 

bym chciał oczywiście również gorąco podziękować radnym Rady Miejskiej za tą inicjatywę 

zbiórki i oddania swojej diety, bo to jest szczytny cel. Szanowni Państwo, ale chciałbym również 

z tego miejsca podziękować wszystkim mieszkańcom Gminy i Miasta Mogielnica, którzy 

przyczynili się do tego i obdarowali tak naprawdę akcję pomocową, która była prowadzona  

z ramienia Urzędu Gminy i Miasta w Mogielnicy również. Chcę tylko tutaj przypomnieć, 

powiedzieć, że z Mogielnicy pojechały 4 samochody można powiedzieć ze wsparciem, jeden 

duży TIR z pełną naczepą i dwa mniejsze samochody ciężarowe, tak zwane solówki oraz bus. 
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Tego wsparcia było naprawdę dużo, były to dwa piątki, przez dwa piątki realizowaliśmy zbiórkę 

tej pomocy. Dziękuję również Ochotniczym Strażą Pożarnym, które te punkty zorganizowały. 

Dziękuję kołom łowieckim, które przyczyniły się w dużej mierze do organizacji tej zbiórki  

i tego, że również pojechały samochodami swoimi terenowymi na miejsce i pomagały  

w rozdysponowywaniu tych materiałów tak naprawdę. Te dary mieszkańców Gminy i Miasta 

Mogielnica trafiły do miejscowości Idzików, na Dolnym Śląsku, to jest w Bystrzycy Kłodzkiej. 

Miałem również przyjemność być osobiście. Rozmawiałem z Panią Burmistrz z Bystrzycy 

Kłodzkiej na temat potrzeb, jakie mieli i rozdysponowania tych środków, jak również w Stroniu 

Śląskim również część tych rzeczy zostało przekazane. Także jeszcze raz bardzo gorąco dziękuję 

Państwu, jako radnym za to wsparcie, mieszkańcom Gminy i Miasta, jednostką Ochotniczych 

Straży Pożarnych i wszystkim osobom, które tak naprawdę przyczyniły się do tej pomocy, 

o naprawdę pomoc jest potrzebna i ona będzie potrzebna jeszcze długo, bo skala zniszczeń 

naprawdę jest ogromna, będąc na miejscu, osobiście to widziałem, więc wiem, co mówię, także 

myślę, że jeszcze jakąś zbiórkę zorganizujemy, jeżeli chodzi o gminę i to oczywiście cały czas 

zwracam się do Państwa z prośbą, o to,  aby wspierać te osoby, bo to są ciężkie chwile. Czasami 

nie doceniamy, tego co mamy dzisiaj u siebie, do momentu,  kiedy nie stracimy wszystkiego, 

tak naprawdę wszystkiego. Dziękuję Państwu, bardzo serdecznie jeszcze raz.    

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo Pan Krzysztof Kuligowski. 

Radny Krzysztof Kuligowski: Chciałbym dodać, że pomogliśmy ludziom, ale kupę naszych 

mieszkańców zaoferowała się, że chciałaby udzielić pomocy zwierzętom. Proponowałbym 

właśnie zbiórkę, oferują się tam przykładowo po 500 kilogramów zboża, to wszystko gospodarze 

tam miejscowi, bo osobiście tam byłem na miejscu, mają wszystko pozalewane, zwierzęta, część 

zwierząt uratowali, no i te zwierzęta trzeba wykarmić, a to już było po żniwach prawda. Także 

no moglibyśmy o tym też pomyśleć, a naprawdę jest już sporo ludzi chętnych do oddania zboża.  

Burmistrz Robert Lipiec: Wiemy o tym, też w Stroniu Śląski rozmawialiśmy z osobami, które też 

zajmują się przejmowaniem tych darów i rozdysponowaniem na poszczególne regiony i też 

rozmawialiśmy na temat zboża, ponieważ mieliśmy kilka takich osób, które chciały to zboże 

przekazać, także niewątpliwie uda się jeszcze jakąś formę pomocy zorganizować i dostarczyć dla 



8 

zwierzaków również potrzebne artykuły. W tych artykułach, które były zbierane, tak naprawdę to 

były wiele karm, na przykład dla kotów, dla zwierząt, więc w jakiś sposób była forma wsparcia 

dla tych osób, które tam, no zakres artykułowy był naprawdę duży, jeszcze tylko dodam  

w ramach ciekawostki, że dostarczyliśmy całego busa właśnie warzyw do dwóch tak naprawdę 

lokali gastronomicznych, które przygotowywały posiłki bezpośrednio dla osób, które pracowały 

przy usuwaniu skutków powodzi tam na miejscu i przygotowały nawet do 300 posiłków dziennie 

dla tych osób, które tam po prostu działały na miejscu i wspierały tych ludzi w kwestiach 

pomocowych i porządkowych.  

7.Zakończenie obrad.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękuję bardzo,  myślę, że pomyślimy o takiej zbiórce. 

Proszę Państwa, nikt już nie zgłasza chęci zabrania głosu, toteż dzisiejszą sesję nadzwyczajną 

zamykam. Przypominam tylko Państwu, że dziś mamy również o godzinie 9:00 Komisję 

Oświatową, na którą zapraszam członków ewentualnie osoby, które chciałyby wziąć w niej 

udział. Do widzenia Państwu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                   Sekretarz obrad:                             Przewodniczyła: 

Wioleta Górnik                Krzysztof Kuligowski                           Ewa Ścisłowska 


